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PROTOKÓŁ NR 211/2023 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 11 maja 2023 r. 

W dniu 11 maja 2023 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CCXI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu   
i naczelnik wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy 
obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CCXI posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu, a więc Zarząd obradował 
będzie w pełnym składzie. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance  prowadzącego placówkę opiekuńczo-
wychowawczą o zwiększenie środków na wynagrodzenia pracowników w ramach przyznanej 
dotacji – spotkanie z dyrektorem PCPR i dyrektorem placówki. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Szpitalowi Powiatowemu w Trzciance  
i skierowanie go do konsultacji społecznych. 

4. Sprawy z zakresu Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa: 

1) udzielenie dotacji spółkom wodnym w 2023 roku i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) wniosek członków Polskiego Związku Hodowców Bydła Białogrzbietego o udzielnie 
wsparcia finansowego dla hodowcy z Radolinka zaproszonego do udziału w wystawie   
w woj. lubelskim. 

5. Informacja o wzroście kosztów energii elektrycznej w budynkach jednostek organizacyjnych 
związanych z zamieszkaniem (domy pomocy społecznej, internaty). 

6. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych – godz. 10.30:  

1) informacja z otwarcia ofert na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 1341P Gębice-
Wyszyny - II etap”, 

2) możliwość dołożenia środków z budżetu ZDP na zadanie „Remont drogi powiatowej nr 
1350P Jędrzejewo-Prusinowo”.  

7. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 

8. Sprawy różne. 

Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Ad.1 

Wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance  prowadzącego placówkę opiekuńczo-
wychowawczą o zwiększenie środków na wynagrodzenia pracowników w ramach przyznanej dotacji – 
spotkanie z dyrektorem PCPR i dyrektorem placówki. 

  Zarząd ,w obecności dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance i dyrektora 
Placówki „Przyjazny Dom”  w Trzciance, powrócił do wniosku  Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom”   
w Trzciance  prowadzącego placówkę opiekuńczo-wychowawczą  „Przyjazny Dom” o wyrażenie zgody na 
dokonanie zmian w budżecie polegających na wygospodarowaniu środków wystarczających na 
podniesienie płac pracowników placówki do poziomu niezbędnego dla utrzymania zatrudnienia 
właściwie przygotowanej kadry wychowawczej. Wnioskowano o zwiększenie kwoty przeznaczonej na 
płace o 15%. Zarząd nie widział przeszkód w dokonaniu zmian w preliminarzu wydatków, powodujących 
wzrost wynagrodzeń, ale przed podjęciem decyzji chciał mieć pewność, że wzrost wynagrodzeń nie 
odbędzie się kosztem wychowanków. Stąd to dzisiejsze spotkanie.  

  Dyrektor PCPR poinformowała Zarząd, iż na dzień dzisiejszy budżet Placówki to kwota 
742 519,70 zł, wynagrodzenia wraz z pochodnym  po podwyżce zaplanowano na kwotę blisko 520 tys. zł, 
co stanowiło będzie nieco ponad 69% ogółu kosztów.  

  Dalej głos zabrała dyrektor Placówki „Przyjazny Dom”, przedstawiając Zarządowi propozycję 
zmian w preliminarzu – zał. nr 3. Dyrektor planuje umniejszenie budżetu z zadań: zakup pomocy 
naukowych i dydaktycznych; ochrona zdrowia, wizyty lekarskie; środki higieny osobistej i czystości; 
usługi na rzecz wychowanków; koszty transportu wychowanków; wypoczynek letni, zimowy, wycieczki; 
zakup energii cieplnej i elektrycznej, woda, nieczystości; opłata RTV, internet, telefony; zakup towarów  
 i usług pozostałych i środków trwałych. Część zadań dotyczy wychowanków, ale jak wyjaśniła Pani 
dyrektor może na te zmniejszenia pozwolić ze względu na to, że udało jej się pozyskać sponsorów 
wspierających placówkę, którą prowadzi. Udało jej się pozyskać terapeutę do pracy z wychowankami   
z problemami, który pracuje na zasadzie wolontariatu, płacą jedynie za wizyty u psychiatry, ale jeżeli 
zdarzyłoby się, że środków na wizyty lekarskie zabraknie to Stowarzyszenie jest w stanie środki na ten 
cel dołożyć. Do tej pory za kolonie terapeutyczne płacono z budżetu placówki, obecnie kolonie 
pokrywane są ze świadczenia „500+”, które wychowankowie otrzymują. Pani dyrektor dodała, że  
w placówce ma 15 wychowanków, 11 dziewcząt i 4 chłopców. Problemy z jakimi się boryka w placówce 
to problemy z uzależnieniem wychowanków od alkoholu, narkotyków i też dlatego tak bardzo ważne jest 
utrzymanie kadry, którą ma obecnie, która wspiera wychowanków. Ma zgrany zespół i chciałaby tych 
pracowników zatrzymać w placówce podnosząc im wynagrodzenia o 15%.  

  Zarząd po krótkiej dyskusji zaakceptował zmiany w preliminarzu wydatków proponowane przez 
dyrektora Placówki  i tym samym wyraził zgodę na wzrost wynagrodzeń pracowników placówki 
„Przyjazny Dom”  w Trzciance.  

Ad.2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok,   
w której dokonuje się następujących zmian: 

Dochody: 

- Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego dokonuje się zmiany planu dotacji celowych na 2023 
rok. 

• Dział 010, rozdział 01005 - zwiększenie o kwotę 2.983.466,00 zł, z tego: 
- § 2658 - o kwotę 1.898.379,42 zł, 
- § 2659 - o kwotę 1.085.086,58 zł. 

Środki przyznano na podstawie Zarządzenia Wojewody Wielkopolskiego nr 190/23  z dnia 9 maja 2023 
roku na sfinansowanie kosztów scaleń gruntów, prowadzonych w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich 2014-2020. 
Zmiana zostanie uwzględniona w planie wydatków Wydziału Geodezji, Kartografii  i Katastru Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie. 
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Zmiany w Wieloletnich Przedsięwzięciach dotyczące poz. 1.1.2.2 - „Scalanie gruntów obiektu 
Przybychowo gm. Połajewo” oraz poz. 1.1.2.3 - „Scalanie gruntów wsi Krosin” wprowadzone zostaną 
Sesją Rady Powiatu w miesiącu maju. 

Wydatki: 

- Uwzględnia się kwotę 4.200,00 zł w planie wydatków Zespołu Szkół w Czarnkowie na realizację 
praktycznej nauki zawodu prowadzonej w formie praktyk zawodowych. Środki na ww. zadanie 
zaplanowano wstępnie w budżecie powiatu w planie Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie. 

- Dokonuje się zmian w planie wydatków Starostwa Powiatowego w Czarnkowie, polegających na 
przeniesieniu między paragrafami w ramach działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień 
danych Zarządowi przez Radę w uchwale budżetowej. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 630/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.3 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Szpitalowi Powiatowemu w Trzciance  
i skierowanie go do konsultacji społecznych. 

  Zarząd zapoznał się z projektem ( zał. nr 5 ) uchwały Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
w sprawie nadania Statutu Szpitalowi Powiatowemu im. Jana Pawła II w Trzciance.  

W dotychczasowym Statucie Dyrekcja Szpitala  zaproponowała zmiany wynikające z konieczności 
dostosowania tego Statutu do obowiązujących przepisów i zaistniałych okoliczności, polegające na 
wprowadzeniu zapisów o następującej treści:  

- w § 5  ust. 2 otrzymuje brzmienie: 

„Szpital wykonuje zadania obronne na zasadach i w sposób określony w odrębnych przepisach” 

- w § 10  ust. 1 pkt 1) otrzymuje brzmienie: 

„Szpital w Trzciance z oddziałami: chirurgii z poddziałem chirurgii urazowo-ortopedycznej, dziecięcym, 
internistyczno-kardiologicznym, położniczo-ginekologicznym z blokiem porodowym, noworodkowym, 
intensywnej terapii i anestezjologii, rehabilitacyjnym i szpitalnym oddziałem ratunkowym”. 
- w § 19  pkt 5) otrzymuje brzmienie: 

a) Zakład pokrywa we własnym zakresie stratę netto w sposób określony w art. 57 ust. 2  pkt 
1. ustawy z dnia 15.04.2011 o działalności leczniczej (Dz. U. z 2022 r. poz. 633 z późn. zm.). 

b) Podmiot tworzący może pokrywać stratę netto za rok obrotowy samodzielnego publicznego 
zakładu opieki zdrowotnej, w kwocie, jaka nie może zostać pokryta zgodnie z pkt. a),  jednak 
nie wyższej niż suma straty netto i kosztów amortyzacji. 

c) Strata netto i koszty amortyzacji, o których mowa w pkt. b), dotyczą roku obrotowego 
objętego sprawozdaniem finansowy.” 

- Zaktualizowano schemat organizacyjny szpitala stanowiący załącznik nr 1 do Statutu. 

Ponadto zaktualizowano podstawy prawne aktów zawartych w § 2 i w § 21 Statutu. 

Powyższe zmiany zostały przyjęte Uchwałą nr 8/RS/2023 Rady Społecznej  Szpitala Powiatowego 
w Trzciance im. Jana Pawła II z dnia 19.04.2023 r. W związku z powyższym zaistniała konieczność 
nadania nowego Statutu przez Radę Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego.  

 Zarząd nie wniósł uwag do zaproponowanego projektu uchwały w sprawie nadania Statutu 
Szpitalowi Powiatowemu im. Jana Pawła II w Trzciance. Projekt uchwały poddany zostanie konsultacjom 
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społecznym poprzez zamieszczenie na stronach internetowych https://bip.czarnkowsko-trzcianecki.pl/   
 i na tablicy ogłoszeń w Starostwie Powiatowym w  Czarnkowie przez okres od 11.05.2023 r. do 
18.05.2023 r.  
  W punkcie tym rozmawiano wstępnie na temat oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej szpitali 
w Czarnkowie i w Trzciance za 2022 rok, co będzie przedmiotem kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu.   

Ad.4 

Sprawy z zakresu Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa: 

1) udzielenie dotacji spółkom wodnym w 2023 roku i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego spółkom wodnym w 2023 rok.  

Proponowana uchwała jest następstwem podjęcia przez Radę Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
uchwały Nr XXIV/167/2021 z dnia 23 lutego 2021 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej z budżetu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego spółkom wodnym, trybu postępowania   
w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia (Dz. Urz. Województwa Wielkopolskiego z 2021 r. 
poz. 1735), zgodnie z którą spółki wodne mogą otrzymać pomoc finansową w formie dotacji celowej   
z budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na zadania określone w art. 443 ust. 2 w związku z ust. 3 
ustawy z dnia 20 lipca 2017r. – Prawo wodne, realizowane na terenie Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego. Na podstawie ww. Uchwały udziela się spółkom wodnym dotacji, uwzględniając 
znaczenie zadań dla gospodarki wodnej oraz wysokość środków w budżecie powiatu na ten cel (w 2023r. 
zabezpieczono w dziale 010 rozdziale 01008 § 2830 środki finansowe w wysokości 60.000,00 zł). Wnioski 
złożyło 10 spółek z terenu naszego powiatu, zrzeszonych w Rejonowym Związku Spółek Wodnych   
w Czarnkowie z/s w Śmieszkowie oraz Rejonowym Związku Spółek Wodnych w Trzciance, które spełniają 
kryteria określone w ww. uchwale. Wobec czego podjęcie uchwały przyznającej im 100 % wysokości 
wnioskowanej pomocy jest zasadne. 

Niniejszą uchwałą udziela się dotacji celowej z budżetu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego na 
bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych realizowane na terenie Powiatu Czarnkowsko - 
Trzcianeckiego w roku 2023: 

1) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Ciszkowo-Walkowice w wysokości 1000,00 zł 
2) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Młynkowo w wysokości 4000,00 zł  
3) Gminnej Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Lubasz w wysokości 10000,00 zł 
4) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Huta – Marunowo w wysokości 7700,00 zł 
5) Spółce Wodno – Melioracyjnej Połajewo w wysokości 2300,00 zł 
6) Spółce Wodno – Melioracyjnej Rosko – Wieleń w wysokości 3700,00 zł 
7) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Krosin w wysokości 1300,00 zł 
8) Spółce Wodno – Melioracyjnej Trzcianka w wysokości 10000,00 zł 
9) Spółce Wodno – Melioracyjnej Wieleń w wysokości 10000,00 zł 
10) Spółce Wodno – Melioracyjnej Zofiowo w wysokości 10000,00 zł. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 631/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

https://bip.czarnkowsko-trzcianecki.pl/
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2) wniosek członków Polskiego Związku Hodowców Bydła Białogrzbietego o udzielnie wsparcia 
finansowego dla hodowcy z Radolinka zaproszonego do udziału w wystawie  w woj. 
lubelskim, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) członków Polskiego Związku Hodowców Bydła 
Białogrzbietego o udzielnie wsparcia finansowego dla hodowcy z Radolinka zaproszonego do udziału   
w I Krajowej Wystawie Bydła Białogrzbietego, która odbędzie się w dniach 20-21 maja br. w Ułężu   
w woj. lubelskim. 

  Wniosek rozpatrzono negatywnie.  

Ad.5 

Informacja o wzroście kosztów energii elektrycznej w budynkach jednostek organizacyjnych związanych 
z zamieszkaniem (domy pomocy społecznej, internaty). 

  Głos w tym punkcie zabrał Wicestarosta Sławomir Kryger sygnalizując Zarządowi problem jaki 
zrodził się w Domu Pomocy Społecznej w Gębicach. 
Zgodnie z Ustawą z dnia 27 października 2022 r. o środkach nadzwyczajnych mających na celu 
ograniczenie wysokości cen energii elektrycznej oraz wsparciu niektórych odbiorców w 2023 roku, w art. 
2 - użyte w ustawie określenia oznaczają w przypadku odbiorów uprawnionych: cenę maksymalną – 
cenę energii elektrycznej wynoszącą:  785 zł/MWh, patrząc na punkt 2, m.in. mowa tu o jednostkach 
samorządu terytorialnego w zakresie jakim zużywają energię elektryczną na potrzeby wykonywania 
zadań zleconych, własnych, w tym usług świadczonych w ogólnym interesie gospodarczym, i tutaj w 
ustawie wymieniony jest cały katalog, ale to co nas interesuje, to domy pomocy społecznej, w tym 
ośrodki i zakłady opiekuńcze. Jest również zapis, w art. 3 ust 6   
„W przypadku gdy podmiot uprawniony zawarł z odbiorcą uprawnionym, o którym mowa w art. 2 pkt 2 
lit. a, umowę, w której podmiot ten zobowiązuje się do utrzymania niezmiennej ceny energii 
elektrycznej przez cały okres albo część okresu od dnia 1 grudnia 2022 r. do dnia 31 grudnia 2023 r., 
przepisu ust. 1 nie stosuje się w okresie objętym tą umową” . Jak się okazało DPS Gębice otrzymał 
fakturę za miesiąc marzec br. na kwotę 22 775,27 zł. To jest wzrost znaczący do wcześniejszych faktur 
i nie do końca zrozumiałe jest to w stosunku zapisów ww. ustawy, które miały zamrozić cenę energii na 
tego typu jednostkach. DPS złożył reklamację do Firmy Enea, a Firma w dniu 21 kwietnia br. 
odpowiedziała na reklamację, iż uznają ją za niezasadną. W uzasadnieniu podali, iż DPS jest   
w grupie taryfowej tzw. „G” a klienci posiadający umowy z gwarancją stałej ceny są wyłączeni ze 
stosowania, zarówno limitu czyli zużycia KW jak i będą rozliczani zgodnie z cenami wynikającymi   
z oferty z gwarancją stałej ceny. Powstał problem, mimo iż mamy zapis ustawy, który powinien te 
jednostki chronić, to tych jednostek nie chroni. Na ten moment problem dotyczy DPS Gębice, ale   
z takim taryfami, dokładnie „G12W” mamy do czynienia w DPS Wieleń, DPS Trzcianka, internacie   
w Trzciance i przy ZS w Czarnkowie – lokal mieszkalny, na ten czas faktura zerowa, bowiem lokal jest nie 
zamieszkany.  W związku z tym przygotowane został pismo do Prezesa Zarządu Enea na podstawie tej 
odmowy reklamacji, że z takim stanowiskiem jako powiat się nie zgadzamy. Pismo skierowane zostało do 
wiadomości Prezesa Radny Ministrów i Ministra Klimatu i Środowiska.    

Ad.6 

Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych: 

1) informacja z otwarcia ofert na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 1341P Gębice-
Wyszyny - II etap”, 

Zarząd w obecności dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie zapoznał się 
z informacją z otwarcia ofert na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 1341P Gębice-Wyszyny – II 
etap” (załącznik nr 8).   

Przetarg na wykonanie robót budowlanych w ramach w/w zadania ogłoszony został w dniu 
24.04.2023 r. Zgodnie z informacją z otwarcia ofert z dnia 09.05.2023 r. oferty złożyło trzech 
wykonawców. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma COLAS Polska sp. z o. o., ul. Nowa 49, 62-070 
Palędzie, na kwotę 1.961.930,96 zł. Zaplanowana kwota na realizację zadania wynosi 2.623.857,00 zł. 
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Zgodnie z umową zawartą między Nadleśnictwem Sarbia reprezentującym Państwowe Gospodarstwo 
Leśne Lasów Państwowych a Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim w sprawie wspólnej realizacji 
powyższego zadania 70% stanowią środki Lasów Państwowych, a 30% środki Powiatu. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował, że w związku ze znaczącą różnicą pomiędzy 
kwotą planowaną na realizację zadania, a kwotą zawartą w najkorzystniejszej ofercie, wykonawca 
wezwany został do złożenia wyjaśnienia rażąco niskiej ceny. Po złożeniu wyjaśnień uzasadniających 
podaną w ofercie kwotę, zakończenie procedur przetargowych możliwe będzie na przełomie maja 
i czerwca bieżącego roku. Termin zakończenia zadania zgodnie z umową zawartą z Lasami Państwowymi 
to 31.10.2023 r. 

W kontekście w/w różnicy wynoszącej ponad 670 tys. zł, Zarząd rozważał możliwość 
przeznaczenia tej kwoty na remont dalszego odcinka tej drogi poprzez wykonanie nakładki asfaltowej. 
Niemniej jednak założona w umowie z Lasami Państwowymi kwota przeznaczona może być jedynie na 
realizację zadania w zakresie określonym w przetargu. Ponadto są to środki inwestycyjne, nie ma więc 
możliwości wydatkowania ich na remont tej czy jakiejkolwiek innej drogi. Aby rozważane rozwiązanie 
było możliwe, konieczne są uzgodnienia z Lasami Państwowymi i dopiero przy ewentualnej aprobacie, 
zawarcie całkiem nowej, odrębnej umowy. 

2) możliwość dołożenia środków z budżetu ZDP na zadanie „Remont drogi powiatowej nr 
1350P Jędrzejewo-Prusinowo”, 

Zarząd w obecności dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie przystąpił do 
analizowania możliwości dołożenia środków z budżetu ZDP na zadanie „Remont drogi powiatowej nr 
1350P Jędrzejewo-Prusinowo”.  

Wniosek o dofinansowanie powyższego zadania został złożony w lutym br. w ramach 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Całkowita wartość wynosi 1.878.491,20 zł, przy wnioskowanym 
dofinansowaniu w wysokości 60%, tj. 1.127.694,60 zł. Przy założeniu, że takowe dofinansowanie udałoby 
się pozyskać, koniecznym będzie zabezpieczenie 40% wkładu własnego powiatu, tj. kwoty 751.796,40 zł. 

Z przedłożonej przez dyrektora ZDP analizy (załącznik nr 9) wynika, że możliwe są oszczędności 
przy realizacji innych zadań remontowych znajdujących się w planie jednostki, na łączną kwotę 
352.665,30 zł. Pozostałaby więc kwota niemal 400 tys. zł do wyodrębnienia w ramach wydatków 
bieżących, celem zabezpieczenia wkładu własnego. 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

  Zarząd przyjął protokół z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 27 kwietnia 2023 r. i z dnia 04 
maja 2023 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne. 

  W sprawach różnych poruszono kwestię przewozów autobusowych na terenie powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego. Wicestarosta powrócił do wniosku na dofinansowanie w ramach Funduszu 
Rozwoju Przewozów Autobusowych złożonego przez powiat w dodatkowym naborze. Wniosek został 
rozpatrzony pozytywnie, jednak z uwagi na brak środków nie otrzymaliśmy dofinansowania. W ubiegłym 
tygodniu otrzymaliśmy pismo od wojewody wielkopolskiego, że wniosek ten jednak zostanie 
uwzględniony, środki na ten cel są. W związku z tym wczoraj odbyło się spotkanie z przedstawicielami 
PKS Piła jako największego beneficjenta wspomnianego dofinansowania. Wicestarosta poinformował 
o najistotniejszych ustaleniach wynikających ze spotkania, mi. in. o dołożeniu dodatkowych połączeń: na 
trasie Gębice-Czarnków oraz na trasie Połajewo-Czarnków. Przyszłościowo rozmawiano także 
o możliwości stworzenia połączenia Piłka-Krzyż Wlkp. oraz Mężyk-Wieleń. Pod rozwagę brano również 
połączenie Czarnków-Szamotuły-Poznań oraz zabezpieczane do końca czerwca br. przez firmę Badura-
Małuch przy wsparciu powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego i powiatu pilskiego połączenie Czarnków-
Piła. Dodatkowo ustalono, że autobusy kursować będą przez cały rok, a nie tak jak wcześniej zakładano 
w dni nauki szkolnej oraz z pominięciem okresu letniego.  
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Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 11 maja 2023 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 18 maja 2023 r. 

Protokołowała: 

Pkt 1-5 Małgorzata Pompała 

Pkt 6-8 Natalia Rozalewicz 

Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………. 

Sławomir Kryger …………………………. 

Włodzimierz Ignasiński ………………… 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 


